



## Gel dan selesai rambut - RAYWELL

### MOD RAYWELL

talian fesyen untuk mencipta semua jenis gaya rambut yang berbeza

**RAYWELL** 



✉ bbazar@globelife.com  
☎ +39 0331 1706328  
🌐 www.globelife.com/raywell/



### MOD RAYWELL

talian fesyen untuk mencipta semua jenis gaya rambut yang berbeza

Terdiri daripada 17 jenis produk yang dibuat daripada rumah lilin , dermatologically diuji, damar, tanpa lemak krim , tidak menentu silikon, generasi baru gandum protin yang menjalankan menyuburkan penapis UV , aloe vera dengan menjana semula fungsi, yang melindungi rambut daripada sinaran UV dan produk antistatic radikal bebas yang tidak membenarkan rambut menjadi elektrik dikenakan dan melindungi mereka daripada kelembapan dan cuaca buruk.

#### **KESAN anti Frizz susu-LICIN**

Sesuai pada rambut frizzy (menghapuskan Frizz tersebut) dan lancar gaya rambut. Boleh digunakan kedua-duanya untuk menghidupkan kering berbanding rambut yang kering. Menjadikan rambut berkilat.

#### **KESAN KERINTING cecair semi-tetap**

Mencipta sebuah kecoklatannya kesan walaupun buat sementara waktu pada rambut lurus adalah semulajadi kerinting atau dikeriting , untuk memberikan keanjalan rambut dengan peresap kering, atau au naturel. Sapukan pada rambut kering memberikan kesan basah.

#### **PEMODELAN fixative cecair-antistatic**

Sesuai untuk semua jenis rambut untuk menetapkan gaya rambut sesuai untuk berus dan pengering rambut juga sesuai untuk lenturan pada pengelek. Membantu dalam mengelakkan berus skrol untuk electrify rambut. Pada Cucian rambut , dona basah kesan.

#### **-Perlindungan GLOSS UV**

No-gas semburan mengandungi silikon yang tidak menentu. Tidak berminyak tetapi memberikan Kasut besar kepada rambut dan Sutera yang disentuh. Sesuai sebagai finalizzante.

#### **GEL kuat POMADES**

Sesuai untuk pemodelan helai dengan keinginan anda amat dihargai oleh lelaki. Menetapkan tanpa meninggalkan saki-baki pelekat. Kelihatan basah.

#### **GEL lilin-Coco iperforte**

Gel lilin-kesan , rambut berkilat yang merenung dalam masa yang sama. Meninggalkan

saki-baki tiada. Minyak wangi yang eksotik. Ideal untuk frizzy dan afro.

**BAIKI LILIN**

Fixative dan pemodelan lilin , memberikan kesan berkilat yang sangat sesuai untuk lakaran keluar rambut selepas menggayakan dan meningkatkan kesan jalur-jalur.

**KRIM PENGGAYAAN**

Penggilap nongreasy Cremina digunakan sebagai produk kemasan untuk lebih menyerlahkan rambut anda lebih baik dan memberikan Kasut untuk rambut